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Vlaamse musea  -  Bezoekers in tijden van corona

Als we de pers mogen geloven, hebben de Vlaamse musea een onverwacht drukke 
eindejaarsperiode achter de rug. Ondanks de COVID-19-perikelen en de daarmee gepaard 
gaande lockdown(s) kregen heel wat museale instellingen vrijwel dagelijks het 
maximumaantal toegelaten bezoekers over de vloer. Een evolutie waarover we ons alleen 
maar kunnen verheugen maar die wel een aantal vragen doet rijzen. 

1. Ik kan me niet inbeelden dat de Vlaamse overheid niet over een of ander systeem van 
monitoring beschikt met betrekking tot de bezoekersaantallen van de Vlaamse 
museale instellingen.

Kan de minister bevestigen dat er ondanks de lockdown(s) toch nog behoorlijke cijfers 
kunnen worden voorgelegd wat betreft fysieke bezoeken aan deze musea?

2. Welke museale instellingen vallen onder die monitoring? En hoe worden de gegevens 
verwerkt?

3. Kan de minister de cijfergegevens bezorgen voor het jaar 2020 en, ter vergelijking, 
ook voor de jaren 2019, 2018 en 2017?

4. Mocht de Vlaamse overheid geen zicht hebben op de gevraagde gegevens, dan had ik 
graag vernomen waarom de bezoekersaantallen niet door de overheid of het 
departement van de minister worden opgevolgd en geanalyseerd. 



JAN JAMBON 
MINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN BUITENLANDSE ZAKEN, 
CULTUUR, ICT EN FACILITAIR MANAGEMENT

ANTWOORD
op vraag nr. 155 van 14 januari 2021
van FILIP BRUSSELMANS

1. Het departement Cultuur, Jeugd en Media verzamelt inderdaad jaarlijks data over 
bezoekersaantallen van de Vlaamse musea. Deze worden normaal gezien evenwel  
opgevraagd met de jaarverslagen van de organisaties, die pas op 1 april worden 
ingediend. Omwille van de grote impact van de coronacrisis worden de globale 
bezoekersaantallen dit jaar versneld opgevraagd, ook met oog op de Strategische 
Visienota die ik op 1 april presenteer aan het Vlaams parlement. Momenteel zijn 
deze data evenwel nog niet beschikbaar, ik kan u hier dus geen nadere details 
over geven.

2. Het betreft de musea gesubsidieerd op het Cultureelerfgoeddecreet: de cultureel-
erfgoedinstellingen, de musea ingedeeld bij het landelijke niveau en -sinds 2019- 
de musea ingedeeld bij het regionale niveau. 

3. Voor 2020 kunnen deze cijfers nog niet gegeven worden. De gegevens 2017 – 
2019 zijn opgenomen als bijlage. Deze cijfers betreffen enkel de bezoekers aan de 
museumzalen. Zoals toegelicht in de bijlage, wordt met de sector en FARO, het 
Vlaams steunpunt voor cultureel erfgoed, gewerkt aan een meer gedifferentieerde 
manier van bezoekers- en gebruikersregistratie.

4. Zie voorgaande antwoorden.

BIJLAGE

 Bezoekerscijfers musea 2017 - 2019

http://www.vlaamsparlement.be/link?id=11707

